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Protokół Nr XIV/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 grudnia 2007 roku 
 
 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi odpowiednie qworum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował  radną Panią Bożenę Wójcik. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 
Pan Burmistrz 
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów 
uchwał: 

1. w sprawie przyznania i określenia stawki dotacji przedmiotowej dla ZUK za 
dostarczanie wody do gospodarstw miejskich i wiejskich na cele socjalno 
bytowe. 

2. w sprawie przekazania majątku dla zakładu budżetowego p.n. ZUK. 
3. w sprawie zatwierdzenia napisów na pomniku Pamięci Żołnierzy Oddziału 

Partyzanckiego Armii Krajowej „Spaleni”. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Pan Przewodniczący 
- odczytał proponowany porządek obrad , oraz jako punkty 9,10 i 11  uchwały 
zgłoszone przez Burmistrza 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz 
- odczytał informację o pracy za rok 2007. 
Odczytał pismo Gminy Jędrzejów, że nie wyrażają zgody na to aby 3 gminy 
przekazały do tworzonej spółki tylko majątek kanalizacyjny. 
Ad. 4 
Nie zgłoszono interpelacji. 
Ad. 5 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2007 rok: 

1. dotyczy przeniesień w dziale „Administracja publiczna” – zmiana załączników 
Nr 3, 3a i 10 do uchwały budżetowej Nr V/42/2007 z dnia 20 lutego 2007 roku, 

     głosowanie 
    13 głosów – za                   uchwała Nr XIV/160/2007 
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2. dotyczy przeniesień w dziale „Oświata i wychowanie” – zwiększenie budżetu o 
wpływy z usług 

     głosowanie 
     13 głosów – za              uchwała Nr XIV/161/2007 
3. w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2007 
     głosowanie 
     13 głosów – za                      uchwała Nr XIV/162/2007 

Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- czy w załączniku nr 1 są inwestycje i projekty  a czy tylko projekty? 
Pani Skarbnik 
- środki te dotyczą tylko projektów. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- w takim razie proszę w załączniku w każdej pozycji dopisać że dotyczy to projektów. 
Ad. 6 
Pan Burmistrz 
- przedstawił uchwałę w sprawie zamiaru utworzenia zespołu szkół, utworzenie 
zespołu w niczym nie przynosi skutków ujemnych dla uczniów, rodziców, nauczycieli, 
ewentualnie przyniesie zwiększenie efektów. Zarządzanie całością obiektów i terenów 
wiąże się z odpowiedzialnością za przestrzeganie przepisów bhp, p.poż, jeden dyrektor 
będzie reprezentował a każda szkoła będzie miała własną odrębność, istotne jest 
zatrudnianie nauczycieli. W jednych rękach będzie planowanie i prowadzenie 
remontów, łatwiej będzie występować i pozyskiwać środki zewnętrzne. Było 
spotkanie z Dyrektorami p.Szwaczka i p. Miklasiński gdzie przedstawiłem swoje 
uwarunkowania, oni przedstawili swoje wątpliwości: 
- inna specyfika nauczania  - my nie wchodzimy w specyfikę nauczania, 
- jeden dyrektor nie obejmie całości, pracy nie polepszy, będzie chaos – nam chodzi o 
usprawnienie pracy. 
Proszę o przyjęcie tej uchwały, będzie ona przekazana do zaopiniowania przez Radę 
Pedagogiczną, Kuratora. 
Dyrektorom powiedziałem aby dali na piśmie rozwiązanie współpracy między nimi, 
nie przekazali swoich uwag w tej sprawie. 
Radny J.Strzelec 
- czy przyniesie to korzyści ekonomiczne? 
Pan Burmistrz 
- w tym przypadku chodzi o dobre zarządzanie, jakość pracy i efekty w każdym 
aspekcie, trudno powiedzieć czy będą korzyści finansowe. Co roku dokładamy do 
oświaty ale i tak rocznie oszczędzamy 1,2mln, to co się dało zostało połączone, 
obniżono stopień organizacyjny w Zielonkach co dało w roku ok. 200tys. zł. 
Radny Z.Sobota 
- miał być zespół 3 szkół a w uchwale są też Zielonki. 
Pani A.Skiba 
- Zielonki są filią SP Nr 1 i też wchodzą do Zespołu. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- generalnie jestem za takim rozwiązaniem administracyjnym, sądzę że tą uchwałę 
podejmujemy aby poznać faktyczną opinię Kuratorium, Dyrektorów, rodziców. 
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Proponuję dopisać pkt iż ostateczna decyzja o utworzeniu Zespołu szkół zostanie 
podjęta odrębną uchwałą Rady Miejskiej po uzyskaniu pozytywnej opinii Kuratora 
Oświaty. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek p. Wiceprzewodniczącego 
4 głosy – za 
3 głosy – przeciw 
3 głosy wstrzymujące się 
Uchwała w sprawie zamiaru utworzenia Zespołu Szkół w Sędziszowie. 
Głosowanie 9 głosów – za 
1 głos – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się                  uchwała Nr XIV/163/2007 
Pani A.Skiba 
- podejmując uchwałę o zamiarze o niczym nie decydujemy, rozpoczyna się procedura 
opiniodawcza, będą konsultacje co do uchwały i statutu. Co do uchwały wymagana 
jest pozytywna opinia Kuratora. 
Ad. 7 
Pani A.Skiba 
- co roku musi być uchwała w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli na dany rok budżetowy. Projekt był konsultowany ze Związkami 
Zawodowymi Oświaty. 
Pani Sekretarz 
- planowane są podwyżki dla nauczycieli w wys. 10%, z doświadczenia wiemy że 
Rada musi dokładać bo nigdy subwencja nie wzrośnie o tyle. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach organizacyjnych 
prowadzonych przez Gminę Sędziszów w 2008 roku. 
Głosowanie 
13 głosów – za                             uchwała Nr XIV/164/2007 
Radny J.Strzelec 
- czy rozmawiał Pan z Dyrektorami czy będą zadawać prace domowe bo jeśli nie to 
nie głosuję za uchwałą i analfabetyzmem. 
Pan Burmistrz 
- w USA dzieci są w szkole cały dzień a u nas przy takim natłoku nauczanie nie są w 
stanie przerobić materiału w szkole, żeby były efekty muszą być zadawane prace do 
domu. 
Ad. 8 
Pani Sekretarz 
- wśród udziałowców Euroubojni są gminy naszego Powiatu i Starostwo, zamiarem 
naszym było stworzyć dogodne warunki do powstania i rozwoju takiej inwestycji. W 
2003 roku część udziałów gminy sprzedały na rzecz p. Dudy, na dziś mają oni udziały 
większościowe i złożyli ofertę odkupienia udziałów jedną w maju a drugą 14 grudnia 
2007r. W czerwcu była decyzja żeby poczekać może będą jakieś profity dla gminy. W 
ostatnich miesiącach w spółce zaczęło się dziać źle, działa tylko 2 razy w tygodniu bo 
jest mała ilość surowca. Rolą samorządu było aby zainicjować działalność i teraz jest 
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pora aby się wycofać. Odczytała pismo Zarządu Euroubojni, proponują 750zł za 
udział. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- pismo p. Dudy jest niebezpieczne że do czasu zapłaty pełnej ceny sprzedający będzie 
uczestniczył w zgromadzeniu wspólników  i głosował w sposób uzgodniony pod 
rygorem zapłaty kary umownej. Musimy zapisać że uzgodnione głosowanie nie będą 
pociągały zobowiązań finansowych gminy Sędziszów. 
Pan Burmistrz 
- jest to istotne co powiedział p.Wiceprzewodniczący. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wystąpienia Gminy Sędziszów ze spółki 
p.n. EUROUBOJNIA Jędrzejów Sp. z o.o. z siedzibą w Jędrzejowie oraz zbycia 
udziałów gminy w tej spółce. 
Głosowanie 
12 głosów – za                      uchwała nr XIV/165/2007 
Ad. 9 
Pan Burmistrz 
- propozycja tej dotacji pojawiła się po rezygnacji Jędrzejowa z przyjęcia nas do 
spółki. Stopniowo jednak musimy zmierzać do tego aby taryfy wody i ścieków 
ujmowały wszystkie koszty, dziś ze względów społecznych chcemy podjąć taką 
uchwałę. 
Radny J.Wiencek 
- jaka będzie cena 1m3 dla indywidualnego odbiorcy. 
Pan Burmistrz 
- będzie to 3,80zł brutto. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przyznania i określenia stawki dotacji przedmiotowej 
dla ZUK w Sędziszowie za dostarczanie wody do gospodarstw miejskich i wiejskich 
na cele socjalno bytowe. 
Głosowanie 
12 głosów – za                               uchwała Nr XIV/166/2007 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przekazania majątku dla zakładu budżetowego p.n. 
Zakład Usług Komunalnych w Sędziszowie. 
Głosowanie 
12 głosów – za                          uchwała Nr XIV/167/2007 
Radny W.Tabor 
- zapytał o jaki odcinek wodociągu w Gniewięcinie chodzi? 
Pan K.Chmaruk 
- za chwilę sprawdzę i odpowiem które to miejsce. 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia treści napisu na Pomniku Pamięci 
Żołnierzy Oddziału Armii Krajowej „Spaleni”. 
Głosowanie 
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12 głosów – za                        uchwała Nr XIV/168/2007 
Ad. 12 
Pan K.Chmaruk 
- II etap wodociągu Gniewięcin to jest odcinek w stronę Krezol była różnica między 
kosztorysem a projektem technicznym 300m i po wyszacowaniu i zmierzeniu sieci 
musieliśmy wyrównać. 
Pan Burmistrz 
- w związku z tym że Jędrzejów odrzucił wspólną drogę jeśli chodzi o spółkę 
kanalizacyjną, wyczuwaliśmy że może nie być akceptacji aby 3 gminy przekazały 
tylko kanalizację. Przygotowaliśmy rozwiązanie alternatywne został złożony wniosek 
na pożyczkę do WFOŚ i GW aby zabezpieczyć realizację zadania budowa sieci 
kanalizacyjnej i remont oczyszczalni ścieków. Koszt poprzedniego zadania wynosił 
ok. 30mln, przeliczyliśmy przyjmując inne założenia cena 1m 500zł a nie 1000zł. 
Nie będzie kosztów jednostki realizującej projekt i koszt 1m będzie tańszy 40-50%, 
nie będzie tak drastycznych podwyżek cen wody i ścieków, na dziś nie jesteśmy 
gotowi aby takie duże dopłaty dawać corocznie. Jeśli będzie decyzja Funduszu 
musimy jeszcze raz przyjrzeć się projektowi aby nie było jak w Rynku że ludzie się 
wycofają. Występowalibyśmy o pożyczkę 14mln 976zł na 15 lat z tego 25% byłoby 
umarzalne.  Około 4 mln musi zabezpieczyć gmina, naszym zdaniem nie ma 
możliwości nie wykonania kanalizacji, planujemy wymianę kolektorów, remont 
oczyszczalni aby otrzymać pozwolenie wodno – prawne. Przetarg podzielimy na 
części, obciążenie finansowe nie będzie być może wyższe niż z Funduszu Spójności. 
Radny J.Wiencek 
- w jakim zakresie realizacja zadania i jaki czas realizacji i co z przyłączami w 
Tarnawie jeśli w Rynku już się wycofują? 
Pan Burmistrz 
- realizacja zadania w latach 2008 – 2010, musimy odwodnić część Sędziszowa, trzeba 
znaleźć dodatkowe pieniądze na kanalizację deszczową. 
Jeśli wejdzie w życie ustawa i ZUK trzeba będzie przekształcić to wtedy całą 
amortyzację trzeba włożyć w taryfy. Jeśli chodzi o Tarnawę jesteśmy na etapie 
rozważania wspólnie ze Słupią. Dla Jędrzejowa życzę aby im się udało, duży wkład 
pracy był nasz. Jesteśmy na etapie rozmów ze Słupią, współpraca z nimi układa się 
dobrze i nie wypadałoby ich zostawić, chyba że zechcą wyremontować swoją 
oczyszczalnię na własne potrzeby. 
Radny J.Wiencek 
- dla ZUK przekazujemy coraz więcej wodociągów a zużycie wody maleje, abyśmy 
znów nie popadli tak że będziemy pracować parę lat a zmienią się przepisy i będzie 
problem. 
Pan K.Chmaruk 
- obcięlibyśmy zadanie tak jak kończy się Gródek i zostawilibyśmy Tarnawę. 
Pan Burmistrz 
- w Rynku też będziemy robić, wyrzucamy tylko odnogi. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy Rada wyraża zgodę na upoważnienie Burmistrza do podjęcia działań 
celem realizacji zadania budowa kanalizacji wg przedstawionej propozycji rozwiązań? 
Głosowanie 
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11 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Pani Sekretarz 
- mamy sprawę w Sądzie dotyczącą uchwały o wyborze ławników, skarżący złożył 
dokumenty kierując do Wojewody ale przekazaliśmy je wg kompetencji do Sądu 
Administracyjnego w Kielcach. 
Pan Przewodniczący 
- złożył wszystkim życzenia Noworoczne oraz przekazał życzenia od Posła na Sejm 
RP Mirosława Pawlaka, Prezesa SEFAKO i Gimnazjum w Sędziszowie. 
Pan K.Chmaruk 
- jako radni powiatowi dziękujemy radnym, sołtysom za dobrą współpracę i 
zrozumienie że my też nie jesteśmy w stanie wszystkiego załatwić, złożył życzenia 
Noworoczne. 
Pani Sekretarz 
- przekazała materiał dotyczący rozliczenia środków wydatkowanych przez ZDP w 
latach 2006 – 20 do zapoznania, jako radna Rady Powiatu zadeklarowała dalszą 
współpracę. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
                       
                                      Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                 Sekretarz                                 Przewodniczył 
 
 
 


